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Goedkeuring verslag December 2022 
Geen opmerkingen 

Italiaanse avond 
Algemeen 
Jolien bedankt iedereen die geholpen heeft bij het flyeren. Het was slecht weer, maar al bij al is alles 

vlot verlopen. Alles is stilaan in orde aan het komen. De bankterminal is in orde en Payconiq komt 

ook in orde. 

Bij de laatste editie waren er verschillende kaartjes waarop het eten werd aangeduid. Nu stappen 

we over op 1 kaartje en we schrappen wat niet past. De drankkaarten zijn per 10 bonnetjes. Vorig 

naar was er ook een kaart per 20 waarbij je 1 gratis bonnetje kreeg. Dat doen we nu niet meer. 

Van Cranenbroek is de drankleverancier. We kunnen enkel volledige bakken teruggeven, en liefst 

maximaal 1/3de van wat er geleverd was. 

Verder is er ook nog Adept van het vat en op fles. Appelsap komt in kratten van de Carrefour. 

Vraag: Wat doen we met kinderanimatie? 
Is dat nodig? Wie zal dat doen? Welk materiaal is er nodig? 

De conclusie is dat we eens gaan horen bij de scouts. We kunnen het ook aan stagiaires vragen. 

Werkverdeling 
Er is een formulier uitgestuurd naar de ouders. De werklijsten zijn al voor 1/3de gevuld. Er wordt nog 

volk gezocht om zaterdag ‘s morgens en ‘s avonds rond te rijden. Leden van de ouderraad vullen ook 

zoals andere ouders het rondgestuurde formulier in. 

Juf Veerle kan mee de keuken in orde zetten voor de afwas. 

Schoolfeest 
Het schoolfeest is dit jaar op zaterdag 18 maart en het is een musical. De kinderen treden 2 keer op 

zodat de zaal 2 maal gevuld kan worden met toeschouwers. 

Zowel kinderen als leerkrachten putten veel energie uit de voorbereidingen. Het proces is minstens 

zo belangrijk als het product. 

Het opzetten zou al beginnen op woensdagavond 15 maart. De gemeente helpt met het materiaal. 

De totale kost wordt geschat op een dikke 4000 euro. Dat is niet weinig. Eventueel wordt er nog 

sponsoring gezocht. 



   

 

   

 

Scholenraad 

Het verslag van de vorige scholenraad is rondgestuurd. Er waren 2 grote onderwerpen: 

 Sociaal beleid: hoe wordt een sociaal tarief geregeld? 

 Naschoolse activiteiten 

Wat het sociaal beleid betreft wordt er een beroep gedaan op ervaringsdeskundigen, mensen die 

weten hoe om te gaan met de gevoeligheden. Het is niet eenvoudig om te weten te komen wie 

“kwetsbaar” is. 

De samenwerking rond naschoolse activiteiten loopt nog niet helemaal gesmeerd. Het zou beter zijn 

mocht er een WhatsApp groepje opgezet worden om te overleggen. We proberen ook de 

ouderraden eens samen te krijgen. 

Naschoolse activiteiten 
De eerste naschoolse activiteiten zijn van start gegaan.  

Dit zijn de huidige activiteiten: 

 Discodansen met Evy’s dance vibes. Dit is voor het 1ste tot 3de leerjaar. Het gaat door op 

donderdag van 16 tot 17u. Stef zal haar de eerste keer ontvangen. De begeleiders van Hib 

Hob kunnen de kinderen bijeen roepen zodat ze makkelijk opgehaald kunnen worden in de 

opvang. 

 Skaten voor het 4de, 5de en 6de leerjaar. Ze hebben ongeveer 20 skateboards en helmen. Kan 

dat materiaal op school opgeborgen blijven? Is er ook groter materiaal zoals ramps? 

De betalingen komen wellicht vlot in orde. Er heeft al redelijk wat volk betaald. 

Wat later op het jaar zoeken we nog activiteiten. We kunnen juf Lisa eens vragen voor 

Wobbelturnen. Juf Annelore heeft vroeger ook nog via Sporty naschoolse activiteit gegeven. 

Kapoentjesgym of Muziekatelier in Veltem zijn eventueel ook nog opties. 

Varia 

Luizen op school 
De luizen zijn dit schooljaar hardnekkig aanwezig. Ze doken al op in september en sindsdien zijn ze 

niet meer verdwenen. Er zijn al heel wat inspanningen gedaan, maar iedereen moet meewerken om 

deze plaag in te dammen. 

Is het haalbaar om controles op luizen te laten uitvoeren door vrijwillige ouders? Binnen de 

ouderraad zien we niet echt een bezwaar. We moeten er dan wel vrijwilligers voor vinden. 

Schoolfotograaf 
Elke: Kan dit niet goedkoper? Als je een aantal klasfoto’s besteld, kom je toch al aan een stevig 

bedrag. 

Verder zou het ook praktisch zijn mocht ook de klasfoto digitaal beschikbaar komen, net zoals de 

persoonlijke foto’s. 


